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Van de coördinator.

Arjan Stroo

Het jaar 1994 is in alle opzichten voor het libellenproject een bijzonder goed jaar geworden. Een

groot deel van het seizoen waren de weersomstandigheden prima. Heel veel mensen hebben

hiervan geprofiteerd, er zijn enorm veel waarnemingen gedaan. Er was een flinke toestroom van

nieuwe waarnemers en het aantal binnengekomen formulieren is dan ook boven verwachting

hoog. Iedereen die hieraan heeft bijgedragen: enorm bedankt! Als libellencommissie zullen we

ons best doen om al deze waarnemingen in een overzicht te verwerken zodat iedereen voor het

volgende seizoen op de hoogte is van de stand van zaken. Om dit overzicht zo informatief

mogelijk te laten zijn willen we er graag alle nu beschikbaar zijnde informatie in verwerken.

Daarom zijn er op het momentbesprekingen gaande met het EIS-Nederland (EIS staat voor

European Invertebrate Survey), over hét gezamenlijk

namelijk op het moment ook gewerkt aan een overzicht van de verspreiding van libellen. Ér zal

gezamenlijk een voorlopige atlas gemaakt worden, met de periode van ons project op een kaartje

(1990 tot nu) én een kaartje met de gegevenvan voor 1990. We hopen dat iedereen dan volgend

jaar zich op de "witte plekken" stort met het zelfde enthousiasme als afgelopen seizoen

geïnventariseerd is. Ook is het dan mogelijk om oudere vindplaatsen van bijzondere soorten op te

sporen en te bezoeken om te zien of de soort er nog aanwezig is. Hopelijk wordt 1995 weer zo’n

goed jaar. Voor nu wens ik iedereen een welverdiende winterslaap.


